



# Warren Consolidated Schools

*Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships*

1.888.4WCS.KIDS  
www.wcskids.net

## ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita  
Warren, MI 48093  
586.825.2400

### Board of Education

Susan G. Trombley, President  
I. Susan Kattula, Vice President  
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary  
Carl Weckerle, Treasurer  
Leah A. Berdy, Trustee  
Susan M. Jozwik, Trustee  
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

December 9, 2020

Dear WCS Community,

With the Michigan Department of Health and Human Services (MDHHS) extending the epidemic order until December 20th, WCS will continue with ALL students learning remote, including special education and other students requiring support. With the case positivity rate exceeding 18% in Macomb County coupled with the number of students and staff affected by COVID-19, it is the sensible thing to do at this time.

Although we will be on holiday break when this latest order expires, we will re-evaluate the return of special education students the week of January 4, 2021, and I will keep you updated accordingly.

Please continue to stay safe and be healthy.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

9 كانون الأول/ديسمبر 2020

عزيزي WCS المجتمع ،

مع وزارة الصحة والخدمات الإنسانية ميشيغان (MDHHS) تمديد النظام الوبائي حتى 20 ديسمبر ، WCS نالمرضى تواصل مع جميع الطلاب تعلم عن بعد ، بما في ذلك التعليم الخاص والطلاب الآخرين الذين يحتاجون إلى الدعم. مع ارتفاع معدل الإيجابية في القضية إلى 18٪ في مقاطعة ماكومب إلى جانب عدد الطلاب والموظفين المتضررين من COVID-19 ، فإن هذا هو الشيء المعقول الذي يجب القيام به في هذا الوقت.

على الرغم من أننا سنكون في عطلة العطلات عندما تنتهي صلاحية هذا الأمر الأخير ، فإننا سنعيد تقييم عودة طلاب التعليم الخاص في الأسبوع من 4 يناير 2021 ، وسأبقيك على اطلاع على ذلك.

يرجى الاستمرار في البقاء آمنة وتكون صحية.

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه المشرف